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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ БОЛЯРОВО, ОБЛАСТ ЯМБОЛ 
 
 

О Т Ч Е Т 
За работата на Общински съвет Болярово за първото шестмесечие  

на 2020 година  
 
 
 На основание чл.27, ал.6 от ЗМСМА, председателя на Общинския съвет 
изготвя и внася за разглеждане два пъти годишно отчет за дейността на съвета и 
на неговите комисии, който се разглежда в открито заседание и се разгласява на 
населението на общината, по ред определен в Правилника за организацията и 
дейността на Общинския съвет. 
 През първото шестмесечие на 2020 година Общинския съвет и неговите 
постоянни комисии работиха отговорно за решаване на общинските проблеми, 
спазвайки законите на Република България и съгласно Правилника за 
организацията и дейността на Общински съвет Болярово. 
 От началото на мандата 28.10.2019 година са проведени 8 заседания на 
Общинския съвет. На заседанията са взети 108 решения. С пълно болшинство са 
приети 105 решения, 3 решения са приети с по 1 глас“въздържал се”.  

На пет от заседанията са присъствали всички съветници. На четвъртото, 
петото и осмото заседание са отсъствали по един съветник. По неуважителни 
причини отсъстващи съветници, на заседания на ОбС, няма.   
 Всички заседания са провеждани по предварително утвърден план за 
работата на Общинския съвет приет с решение № 28/30.01.2020 г. в съответствие с 
Правилника за неговата работа одобрен в началото на мандата с решение № 
3/28.11.2019г.. 
 С решение № 5/28.11.2019г. са приети и одобрени три комисии на общинския 
съвет, които да разглеждат постъпилите материали. 
 Многообразието от различни цели и задачи предопределя тематиката и 
количеството информация адресирана до Общинския съвет и неговите постоянни 
комисии. В постоянните комисии се водят спорове, правят се различни 
компромиси, за постигане на общо становище, което да е най-правилно и полезно 
за общината. Постоянните комисии редовно провеждат заседания, по план, 
спазвайки Правилника на ОбСъвет. Най-много въпроси, през отчетния период, е 
разгледала Постоянната комисия по бюджет, финанси, общинска собственост, 
икономика, благоустрояване, инфраструктура и околна среда за решаване на 
общинските проблеми. Постоянните комисии разглеждат предоставените им 
проекти за решения и други актове компетентно и професионално. А когато им е 
необходима специализирана информация, на заседанията на Комисиите, се канят 
специалистите от общинската администрация или други компетентни лица. 
Становищата на комисиите се вземат след задълбочена дискусия и гласуване за 
всяко предложение.  
 В заседанията на Общинския съвет се разглеждат проблеми от различно 
естество, съобразно предвидените в чл.21, ал.1 от ЗМСМА правомощия на 
Общинския съвет. 
 В началото на мандата на първите заседания общинските съветници 
определиха свой представители и делегати за: Националното сдружение на 
общините в Република България, Регионална Асоциация на общините „Тракия“, 
Областен съвет за намаляване на риска от бедствия и Областен щаб за 
изпълнение на областния план за защита при бедствия, Областния съвет за 
развитие на област Ямбол. Определи се представител от общината за общо 
събрание на на Асоциация „Общински гори“. Със свое решение № 26/19.12.2019г. 
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общинските съветници приеха да членуват в Национална асоциация на 
председателите на общинските съвети в Република България. 
 Преобладаваща част от внесените и разглеждани въпроси са свързани с 
финансовото състояние на общината. Прие се отчета по изпълнението на бюджета 
на общината за 2019 година. Във връзка с приемане на бюджета на Общината за 
2020 год., бе приета програма за управление и разпореждане на общинската 
собственост, план-сметка и определяне размера на такса битови отпадъци за 2020 
година и план-сметка на Звено към дейност “Селско стопанство, горско стопанство, 
лов и риболов” за 2020 година, след което се прие и бюджета на общината за 2020 
год., С решение бе приета стратегията за управление на общинската собственост 
за мандат 2019-2023г.. 
 На основание чл.27, ал.3 от Наредба № 4 на ОбС за съставяне, изпълнение 
и отчитане на общинския бюджет с решения №№ 12,20 и 63 се прие промяна на 
бюджета и инвестиционната програма на общината за 2019 и 2020 година. 
 Със решения № 13/28.11.2019г. и № 64/14.04.2020г. се прие решение за 
трансформиране на част от целевата субсидия по чл. 50 от ЗДБРБ в трансфер за 
финансиране на неотложни текущи ремонти. 

Приоритет в решенията на Общинския съвет са утвърждаването на 
проектната готовност и предложенията за активно използване на ресурсите от 
фондовете и програмите на ЕС. В тази връзка Общинския съвет одобри 
споразумения за партньорство относно изпълнение на проектите: 
 - „Топъл обяд“ за деца в неравностойно социално положение от община 
Болярово“. 
 - „Патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания – Компонент 3”. 

С решение № 66/14.04.2020г.  общинския съвет упълномощи кмета на 
община Болярово да подпише запис на заповед в полза на ДФ „Земеделие“за 
проект „Изграждане на мултифункционално спортно игрище, УПИ – XXI, кв. 21 в гр. 
Болярово, община Болярово. 

 
1. Особено значими, за работата на общинската администрация, са 

решенията свързани с приемането, изменението и допълнението на общинските 
наредби и правилници. С решение № 68/14.04.2020 г. беше приета Наредба № 25 
за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на селскостопански 
животни на територията на община Болярово, която след писмо от областен 
управител за незаконосъобразност беше отменена в срок с решение № 
85/27.05.2020 г. Бяха приети общинска програма за закрила на детето на община 
Болярово за 2020 г., програма за развитие на туризма в община Болярово за 
периода 2020 – 2021 г. и краткосрочна програма за енергийна ефективност на 
Община Болярово за периода 2020-2022 г.  
 С особена грижа и внимание се обсъди предложението за закриване на ДГ 
„Здравец“ и филиали – филиал с. Шарково, за което след дълго обсъждане се взе 
решение за закриването на филиал с.Шарково 
 Разгледани и приети бяха  следните отчети: годишния отчет за изпълнението 
на програмата за управление на мандата 2015-2019 г.; отчет за изпълнение на 
общинския план за интеграция на ромите за 2019 година; отчет за изпълнение на 
младежките дейности в община Болярово за 2019 г. и  Общински годишен план за 
младежта за 2020 г ; годишния отчет на МКБППМН при община Болярово за 2019 
година; отчет за изпълнението на дейностите по общинския годишен план за 
подкрепа на личностно развитие на децата и учениците в община Болярово за 2019 
г. и приемане на годишен план за 2020 г.; отчета за второто шестмесечие на 2019 г. 
на кмета на общината за изпълнение на решенията на ОбС Болярово; отчет за 
2019 г. по програмата за развитие на туризма в община Болярово за периода 2018 
– 2019 г.; отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 
нейното управлание през 2019 година; отчет за организацията на работата на 
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общинската администрация, кметовете и кметските наместници по Закона за 
гражданската регистрация; отчет за работата на общинската администрация, 
кметовете и кметските наместници по Закона за вероизповеданията; отчет за 
организацията на работата на общинската администрация, кметовете и кметските 
наместници по чл.133,134,178 и други разпоредби за общините по Закона за 
ветеринарно-медицинската дейност; отчет за работата на общинската 
администрация, кметове и кметски наместници по Закона за закрила и развитие на 
културата; отчет за организацията на работата на общинската администрация, 
кметове и кметски наместници по Закона за физическото възпитание и спорта.  
 Представени и разгледани бяха също състоянието на общинската 
транспортна схема в община Болярово и състоянието  на безопасността на 
движение в общината през 2019 г. Прие се план – програма за 2020 година за 
изпълнение на общинската политика по безопасност на движение на пътищата. 
 На осмото заседание през месец юни се разгледаха и приеха отчетите на 
всички кметове и кметски наместници за работата им през 2019 година 
 На своите заседания Общинския съвет прие програмата за управление на 
Община Болярово за мандата 2019 – 2023 година, програмата за развитие на 
читалищната дейност в община Болярово през 2020 г. Утвърди се и годишния план 
за развитие на социалните услуги за 2021 година  в община Болярово. 
 С решение се прие и календара за културните дейности през 2020 година в 
общината. 

Не малка част от решенията на Съвета са свързани с управлението и 
разпореждането с общинско имущество. На вниманието на Общинския съвет бяха 
обсъдени въпросите: 

- относно ползване на дървесина от общинския горски фонд на територията 
на община Болярово за 2020 година и приемането на годишния план за 2020 г.  ; 

- даде се съгласие за изготвяне на изработване на горскостопански план  за  
стопанисване  на общинските гори за десет годишен период за времето от 2021 – 
2030 г. 

-относно продажба на имоти частна общинска собственост. 
-относно предоставянето под наем и аренда на земеделска земя /пасища, 

мери, ливади, ниви, полски пътища и др.подобни/; 
-относно учредяване право на ползване; 
-относно предоставянето под наем на имоти общинска собственост в 

урбанизирана територия 
-относно застраховане на имоти частна общинска собственост; 
-относно категоризиране на жилища общинска собственост според 

предназначението им. 
-относно одобряване на Проект на Подробен устройствен план – План за 

регулация и застрояване на заявени имоти на граждани желаещи процедури по 
ЗУТ. 

За подготовка на всяко едно от заседанията на Общинския съвет писмено се 
уведомява кмета на Общината за предоставяне, пред Председателя на ОбС, в срок 
всички материали по приетия План за работата на ОбС за съответния месец. 

Между ОбС и кмета на Общината съществува добра координация. Правим 
всичко необходимо внасяните материали, в комисиите и заседанията на ОбС, да са 
обосновани и законосъобразни. За целта сме въвели практика, проекто решенията 
по внасящите докладни записки се преглеждат предварително по 
законосъобразност от адвокат работещ по договор за правна помощ с общината. 

 Настоящият отчет за работата на ОбСъвет през І-то полугодие на 2020 
година е ярък показател за отговорността, грижата и вниманието, с които се 
отнасяме при решаването на жизнено важни въпроси, касаещи създаването на 
реални условия за живота и бита на живеещите на територията на общината. 
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Да се надяваме, че през следващия период от мандата усилията ни ще 
бъдат насочени към осъществяване на още много полезни и изпълними задачи за 
подобряване живота в нашия пограничен край. 

 
 
 
 
 Атанас Дженков 
Председател на ОбС Болярово 

    
 
    
 

юли 2020 г. 
гр.Болярово    


